

Ε.Ε.Παρ.ΙΙΙ(Ι)
Αρ. 5915, 20.12.2024
Αριθμός 456

Κ.Δ.Π. 456/2024

Ο ΠΕΡΙ ΑΛΛΟΔΑΠΩΝ ΚΑΙ ΜΕΤΑΝΑΣΤΕΥΣΕΩΣ (ΤΡΟΠΟΠΟΙΗΤΙΚΟΣ) ΝΟΜΟΣ ΤΟΥ 2024

Διάταγμα δυνάμει του άρθρου 18ΣΣΤ.-(2)

Ο Υπουργός Εργασίας και Κοινωνικών Ασφαλίσεων, ασκώντας τις εξουσίες που του παρέχονται δυνάμει του άρθρου 18ΣΣΤ.-(2) του περί Αλλοδαπών και Μεταναστεύσεως (Τροποποιητικού) Νόμου του 2024 και σύμφωνα με Απόφαση του Υπουργικού Συμβουλίου που λήφθηκε σε συνεδρία του που πραγματοποιήθηκε στις 18 Δεκεμβρίου 2024 εκδίδει το ακόλουθο Διάταγμα.

1. Το παρόν Διάταγμα θα αναφέρεται ως το περί Αλλοδαπών και Μεταναστεύσεως (προϋποθέσεις εισόδου και διαμονής υπηκόων τρίτων χωρών με σκοπό την απασχόληση υψηλής ειδίκευσης - όγκοι εισδοχής) Διάταγμα του 2024.

2. Ως επαγγέλματα απασχόλησης υψηλής ειδίκευσης για υπηκόους τρίτων χωρών χωρίς περιορισμό στον ανώτατο αριθμό θέσεων εργασίας καθορίζονται όσα ανήκουν στους ακόλουθους τομείς:

(α) Τεχνολογίες πληροφορικής και επικοινωνιών (ICT).

(β) Φαρμακευτική για σκοπούς έρευνας μόνο.

(γ) Ναυτιλιακά (εξαιρουμένων των κυβερνητών και πληρωμάτων πλοίων).

Νοείται ότι για τους τομείς/επαγγέλματα που δεν περιλαμβάνονται στην παράγραφο 2, οι όγκοι εισδοχής είναι μηδενικοί.

Έγινε στις 19 Δεκεμβρίου 2024.

ΓΙΑΝΝΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΟΥ,
Υπουργός Εργασίας
και Κοινωνικών Ασφαλίσεων.

Ε.Ε.Παρ.ΙΙΙ(Ι)
Αρ. 5915, 20.12.2024
Αριθμός 457

Κ.Δ.Π. 457/2024

Ο ΠΕΡΙ ΑΛΛΟΔΑΠΩΝ ΚΑΙ ΜΕΤΑΝΑΣΤΕΥΣΕΩΣ (ΤΡΟΠΟΠΟΙΗΤΙΚΟΣ) ΝΟΜΟΣ ΤΟΥ 2024

Διάταγμα δυνάμει του άρθρου 18ΣΕ.-(2)

Ο Υπουργός Εργασίας και Κοινωνικών Ασφαλίσεων, ασκώντας τις εξουσίες που του παρέχονται δυνάμει του άρθρου 18ΣΕ.-(2) του περί Αλλοδαπών και Μεταναστεύσεως (Τροποποιητικού) Νόμου του 2024 εκδίδει το ακόλουθο Διάταγμα.

1. Το παρόν Διάταγμα θα αναφέρεται ως το περί Αλλοδαπών και Μεταναστεύσεως (προϋποθέσεις εισόδου και διαμονής υπηκόων τρίτων χωρών με σκοπό την απασχόληση υψηλής ειδίκευσης - κατώτατο όριο μισθού) Διάταγμα του 2024.

2. Ως κατώτατος ακαθάριστος ετήσιος μισθός για απασχόληση υψηλής ειδίκευσης υπηκόων τρίτων χωρών καθορίζονται οι €43.632 (σαράντα τρεις χιλιάδες και εξακόσια τριάντα δύο ευρώ).

Έγινε στις 19 Δεκεμβρίου 2024.

ΓΙΑΝΝΗΣ ΠΑΝΑΓΙΩΤΟΥ,
Υπουργός Εργασίας
και Κοινωνικών Ασφαλίσεων.